
Protokół Nr XXV/2020 

z Sesji Rady Gminy Osiek Jasielski 

z dnia 26 listopada 2020 r. 

 

Ad. 1. Otwarcie Sesji. 

 

Piotr Wojdacz - Przewodniczący Rady Gminy Osiek Jasielski – Na podstawie art. 20 ust. 1 

ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym otwieram XXV Sesję Rady Gminy 

w Osieku Jasielskim. 

 

Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady - Na podstawie listy obecności stwierdzam, że na 15 Radnych 

ustawowego składu obecnych jest 14 Radnych. Nieobecny Radny to Wiceprzewodniczący 

Marek Kiełbasa. Pan Marek Kiełbasa zgłosił swoją nieobecność. Po prostu jest chory. 

Wszystko w porządku, zdrowieje, zwykłe przeziębienie, ale wykluczyło go to z dzisiejszych 

obrad. Zatem uchwały podjęte na dzisiejszej sesji, jak również obrady Sesji będą prawomocne. 

 

Radni obecni na Sesji: 

1. Dariusz Brej – Pielgrzymka, 

2. Paweł Ciuła – Pielgrzymka, 

3. Tadeusz Gumienny– Zawadka Osiecka, 

4. Henryka Gumienna – Zawadka Osiecka, 

5. Łukasz Gortad – Czekaj, 

6. Krzysztof Kiciliński – Samoklęski, 

7. Piotr Kurcz – Załęże, 

8. Mariusz Pepera – Osiek Jasielski, 

9. Tomasz Ropa – Mrukowa, 

10. Daniel Socha – Mrukowa, 

11. Piotr Wojdacz – Samoklęski, 

12. Kazimierz Wygonik – Załęże, 

13. Mariusz Zagórski – Świerchowa. 

14. Tomasz Źrebiec – Osiek Jasielski. 

 

Nieobecny Radny - Marek Kiełbasa – Świerchowa. 

 

Ponadto w Sesji uczestniczyli: 

1. Andrzej Stachurski  - Wójt Gminy, 

2. Rafał Zając – Sekretarz Gminy, 

3. Małgorzata Matuszyk – Skarbnik Gminy, 

4. Janusz Brączyk – Sołtys wsi Pielgrzymka,  

5. Ryszard Ociesielski – Sołtys wsi Samoklęski, 

6. Władysława Stachurska – Sołtys wsi Mrukowa, 

7. Władysław Świątek – sołtys wsi Czekaj, 

8. Tadeusz Zawisza – Sołtys wsi Osiek Jasielski. 



Ad. 3. Wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady - Porządek obrad na XXV Sesję Rady Gminy w Osieku Jasielskim 

przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie  prawomocności obrad. 

3. Wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie aktualizacji Planu Odnowy miejscowości Czekaj. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie aktualizacji Planu Odnowy miejscowości Pielgrzymka. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie aktualizacji Planu Odnowy miejscowości Zawadka Osiecka. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dopłaty do 1 m3 wody w 2021 r. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dopłaty do 1 m3 ścieków w 2021 r. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działki nr ewid. 

1619/81 położonej w miejscowości Osiek Jasielski. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania wstępnych miejsc lokalizacji nowych przystanków 

komunikacyjnych przy drodze powiatowej nr 1879R. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XV/99/2019 Rady Gminy Osiek Jasielski 

z dnia 30 grudnia 2019 r. w sprawie budżetu Gminy Osiek Jasielski na rok 2020. 

14. Interpelacje Radnych. 

15. Wolne wnioski i zapytania. 

16. Zakończenie Sesji. 

 

Przewodniczący Rady – Tak się przedstawia zaplanowany porządek obrad. Czy są jakieś 

wnioski od Radnych co do porządku obrad? Nie widzę. Dziękuję. Czy Pan Wójt chciałby coś 

do porządku obrad wnieść, bardzo proszę. 

 

Andrzej Stachurski - Wójt Gminy Osiek Jasielski – Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

prosiłbym o wprowadzenie projektu uchwały odnośnie zmiany studium. Mamy taką sytuację, 

że w związku z fotowoltaiką, na którą mamy chętnych do lokalizacji na naszym terenie, 

na terenie gminy Osiek Jasielski, musimy wykonać studium, ponieważ sama zmiana planu na to 

nie wystarczy. Zwracamy się do Wysokiej Rady o podjęcie uchwały. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący Rady – Dziękuję bardzo Panu Wójtowi. W takim razie wniosek Pana Wójta 

o rozszerzenie porządku obrad o uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia Piątej 

Zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Osiek 

Jasielski. Projekt był rozdany przed Sesją Wysokiej Radzie, przed rozpoczęciem i mogli się z 

projektem Radni zapoznać. W związku z tym poddajemy wniosek Wójta o poszerzenie o tę 

uchwałę porządku obrad. Kto jest za przyjęciem wniosku? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Uchwała przyjęta jednogłośnie do porządku obrad. Sugeruję, aby ta uchwała stała się punktem 

13 porządku obrad przed budżetem, przed zmianą budżetu. Poddaję pod głosowanie poszerzony 

porządek obrad o tę uchwałę. Kto jest za przyjęciem w porządku obrad proszę o podniesienie 

ręki. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał od głosu? Porządek obrad został przyjęty również 

jednogłośnie. 



Zmieniony porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie  prawomocności obrad. 

3. Wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie aktualizacji Planu Odnowy miejscowości Czekaj. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie aktualizacji Planu Odnowy miejscowości Pielgrzymka. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie aktualizacji Planu Odnowy miejscowości Zawadka Osiecka. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dopłaty do 1 m3 wody w 2021 r. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dopłaty do 1 m3 ścieków w 2021 r. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działki nr ewid. 

1619/81 położonej w miejscowości Osiek Jasielski. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania wstępnych miejsc lokalizacji nowych przystanków 

komunikacyjnych przy drodze powiatowej nr 1879R. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania Piątej Zmiany Studium 

Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Osiek Jasielski. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XV/99/2019 Rady Gminy Osiek Jasielski 

z dnia 30 grudnia 2019 r. w sprawie budżetu Gminy Osiek Jasielski na rok 2020. 

15. Interpelacje Radnych. 

16. Wolne wnioski i zapytania. 

17. Zakończenie Sesji. 

 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji.  

 

Przewodniczący Rady - Protokół z poprzedniej Sesji, czyli Sesji Nr XXIV, jest umieszczony 

w BIP-ie. Był też dostępny w biurze obsługi Rady. Czy są jakieś uwagi co do treści protokołu? 

Bardzo proszę Wysoką Radę. Jeśli nie ma, poddaję pod głosowanie przyjęcie protokołu z Sesji 

Nr XXIV Rady Gminy Osiek Jasielski. Kto jest za przyjęciem proszę o podniesienie ręki. Kto 

jest przeciw? Kto się wstrzymał od głosu? Protokół z poprzedniej Sesji również został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie aktualizacji Planu Odnowy miejscowości Czekaj. 

 

Przewodniczący Rady - Punktem 5 dzisiejszej Sesji, Wysoka Rado, jest podjęcie uchwały 

w sprawie aktualizacji Planu Odnowy miejscowości Czekaj. Może pokrótce Pan Wójt wyjaśni 

dlaczego wystąpiła konieczność aktualizacji Planu Odnowy miejscowości. 

 

Wójt Gminy - Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo Radni, jest to plan odnowy 

miejscowości, jest to aktualizacja planu obecnego, ponieważ chcemy złożyć wniosek do PROW 

na budowę kanalizacji w miejscowości Czekaj. Jest to na nowym osiedlu, jadąc od Samoklęsk, 

przy drodze powiatowej. Dlatego też musimy zaktualizować plan odnowy. W przypadku 

Pielgrzymki i Zawadki, podobna sytuacja, też chcemy wystąpić z wnioskiem o budowę sieci 

wodociągowej, ale jest to dosyć długa droga. Musimy zacząć od aktualizacji Planu Odnowy. 

To jest tym podyktowane. 



 

Przewodniczący Rady – Dziękuję bardzo Panu Wójtowi. Plan odnowy miejscowości jest 

dokumentem strategicznym każdy miejscowości, w związku z tym muszą być ujęte pewne 

inwestycje, które będą realizowane. Nie były tam ujęte, w związku z tym wystąpiła konieczność 

zmiany czy bardziej aktualizacji planu odnowy poszczególnych miejscowości. Bardzo proszę 

czy są jakieś pytania w związku z tą uchwałą?  

Jeśli nie ma pytań od Wysokiej Rady przystępujemy do głosowanie nad uchwałą w sprawie 

aktualizacji Planu Odnowy miejscowości Czekaj. Proszę o zajęcie swojego stanowiska. Kto 

jest za przyjęciem uchwały? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Po przeprowadzonym 

głosowaniu stwierdzam, że na 14 Radnych 14 opowiedziało się za przyjęcie niniejszej uchwały. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

(Imienny wykaz głosowań Radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie aktualizacji Planu Odnowy miejscowości Pielgrzymka 

 

Przewodniczący Rady – Podobny dokument został zaktualizowany dotyczący miejscowości 

Pielgrzymka. Myślę, że dodatkowych wyjaśnień nie trzeba. Bardzo proszę, Wysoką Radę, 

ewentualnie o zabranie głosu.  

Przystępujemy do głosowania. Kto jest za przyjęciem uchwały? Kto jest przeciw? Kto się 

wstrzymał? Uchwała przyjęta również jednogłośnie. 14 Radnych opowiedziało się za przyjęciem 

uchwały. 

(Imienny wykaz głosowań Radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie aktualizacji Planu Odnowy miejscowości Zawadka 

Osiecka 

 

Przewodniczący Rady – I ostatnia uchwała dotycząca aktualizacji planu odnowy 

miejscowości. Dotyczy miejscowości Zawadka Osiecka. Bardzo proszę, czy jest potrzebna 

dyskusja?  

Jeśli nie, to przechodzimy do głosowania. Kto jest za przyjęciem uchwały? Kto jest przeciw? 

Kto się wstrzymał? Uchwała również przyjęta jednogłośnie. 14 głosów za. 

(Imienny wykaz głosowań Radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dopłaty do 1 m3 wody w 2021 r. 

 

Przewodniczący Rady – Przechodzimy do punktu 8 porządku obrad, mianowicie podjęcia 

uchwały w sprawie ustalenia dopłat do jednego m3 wody w 2021 roku. Tutaj może proszę 

najpierw o opinię Przewodniczącego Komisji Budżetowej, ponieważ na wczorajszym 

posiedzeniu Komisji dopłaty były analizowane, zarówno do wody, jak i do kubika ścieków. Był 

obecny na Komisji również Kierownik Gminnego Zakładu Komunalnego, Pan Robert Twardzik. 

Proszę o opinię Komisji Budżetowej, Panie Przewodniczący. 

 

Radny Tomasz Źrebiec - Może Pan Wójt najpierw wyjaśni z czego ta dopłata wynika. 



Wójt Gminy - Szanowni Państwo Radni, Panie Przewodniczący, dopłata wynika z tego, 

że zwiększyła się ilość pobieranej wody przez mieszkańców i z tego tytułu musimy zwiększyć 

kwotę dopłaty, stąd też ta uchwała jest na dzisiejszej sesji. 

 

Przewodniczący Rady - Te zmiany nie są duże. Czy Pan Przewodniczący ma zanotowane 

wielkości tych zmian? 

 

Tomasz Źrebiec –  Akurat nie mam zanotowane. 

 

Przewodniczący Rady – To są niewielkie zmiany, zarówno na miejscowości Mrukowa, 

jak i w Załężu. Różnica bodajże kilku tysięcy więcej w Mrukowej, mniej w Załężu. Nie są to 

jakieś duże zmiany. Aczkolwiek ta dotacja do jednego metra sześciennego wody musi być 

zmieniona, aby utrzymać na tym samym poziomie stawki wody w poszczególnych 

miejscowościach. 

 

Wójt Gminy - Jeśli chodzi o mieszkańców, tak żeby mieszkańcy mieli tą samą stawkę. 

 

Tomasz Źrebiec – Po prostu zwiększamy dopłatę z zakresu Urzędu Gminy. Na wczorajszym 

posiedzeniu Komisji Budżetowej, Komisja jednogłośnie opowiedziała się za zwiększeniem 

dopłaty z ramienia Urzędu Gminy i pozytywnie to rozpatrzyła. 

 

Przewodniczący Rady – Dziękuję bardzo Panu Przewodniczącemu. Czyli opinia Komisji 

Budżetowej co do dopłaty do jednego m3 wody w roku 2021 jest pozytywna. Tutaj nadmienię 

tylko właśnie to, do czego dążył Pan Przewodniczący Komisji Budżetowej, że Radnych, jak i 

mieszkańców tych poszczególnych miejscowości, gdzie gminny wodociąg działa, interesuje czy 

zmieniają się stawki za jeden kubik, jakie będą ponosić w przyszłym roku, które w związku z 

wysokością dopłaty, która będzie ponoszona, zostają na tym samym poziomie co w roku 2020.  

Czy Pan Wójt  chciałby jeszcze coś dodać? Bardzo proszę Wysoką Radę o zabranie głosu 

w związku z tą uchwałą.  

Jeśli nie ma chętnych to poddaję pod głosowanie uchwałę w sprawie ustalenia dopłaty do jednego 

m3 wody w 2021 roku. Proszę o zajęcie swojego stanowiska. Kto jest za przyjęciem uchwały? 

Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Na 14 Radnych biorących udział w głosowaniu, 14 

Radnych opowiedziało się za przyjęcie uchwały, a więc uchwała podjęta jednogłośnie. 

(Imienny wykaz głosowań Radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Radny Daniel Socha – Panie Przewodniczący, mogę słowo? 

 

Przewodniczący Rady – Bardzo proszę Panie Radny. 

 

Daniel Socha – Ja dziękuję, że zwiększyliśmy dotację, że mieszkańcy nie zapłacą więcej 

pieniędzy za wodę, tylko Panie Przewodniczący, ja się cieszę, że Pan Przewodniczący 

powiedział, że na drugi rok będzie cały rok woda w tej samej stawce, ale tak naprawdę to będzie 

do maja, bo Zakład Komunalny musi zrobić weryfikację kosztów i w zależności jak Wody 

Polskie zatwierdzą to czasem może być zmiana. Nie oszukujmy się, może być zmiana 

w stawkach, ale lepiej żeby nie była. Także, żeby ludzie po prostu wiedzieli, bo później ktoś 



wysłucha tej Sesji, a w maju czy czerwcu będziemy ustalać stawki i wtedy nam powiedzą, że 

mówiliśmy inaczej, a woda może podrożeć. Różnie może być ze stawkami na wodę. Oby nie 

poszły do góry, a jeszcze lepiej gdyby poszły w dół. Tyle chciałbym dodać. 

 

Przewodniczący Rady - Dziękuję bardzo Radnemu Danielowi Socha. Bardzo proszę Pana 

Wójta. 

 

Wójt Gminy - Szanowni Państwo Radni. Myślę, że tak Przewodniczący miał na myśli, że są 

to stawki tak jak idzie rok budżetowy, tak jak tutaj składamy dokumenty do Wód Polskich 

i to warunkuje właśnie te opłaty. I na pewno nasz Zakład Komunalny takie dokumenty musi 

złożyć i zobaczymy co Wody Polskie, jaką dadzą odpowiedź i jak nam to zaakceptują. Tutaj 

jest ten warunek. Myślę, że to wszystko wtedy będzie wiadomo, jakie te stawki dokładnie będą 

po maju. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący Rady - Dziękuję bardzo Panu Wójtowi. Ja tylko dodam, że właśnie kończy 

się okres trzyletniej obowiązującej obecnie taryfy. Zakład Komunalny musi w przyszłym roku 

wystąpić o kolejny okres trzyletni, gdzie będzie obowiązywać nowa taryfa. Tak jak powiedział 

Radny Daniel Socha wiąże się to z opinią do tej taryfy. Więcej informacji Będziemy mieć gdy 

przyjdzie ta opinia na okres kolejnych 3 lat. Jest to temat późno wiosenny. Miejmy nadzieję, 

że, tak jak powiedział Radny Daniel Socha, stawki będą na podobnym poziomie ustalone, 

zaopiniowane przez Polskie Wody, jak może i niższe, co w dzisiejszych czasach trudne jest do 

osiągnięcia. Wiadomo, że każdy Radny zdaje sobie sprawę, jaka jest rzeczywistość, 

jak wzrastają koszty utrzymania Gminnego Zakładu Komunalnego, gminnych wodociągów, 

gminnej kanalizacji. Bądźmy optymistami, a zobaczymy jak to się będzie działo wiosną 

przyszłego roku. 

 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dopłaty do 1 m3 ścieków w 2021 r. 

 

Przewodniczący Rady - Przechodzimy do drugiej uchwały przedstawionej przez Zakład 

Komunalny, mianowicie uchwały w sprawie ustalenia dopłaty do jednego m3 ścieków w 2021 

roku. Również proszę o opinię Pana Przewodniczącego Tomasza Źrebca. Bardzo proszę. 

 

Tomasz Źrebiec – Opinia co do dopłaty do ścieków jest tak samo pozytywna. Dopłata zwiększa 

się o różnicę, jaka wynikła z tegorocznych większych przypływów ścieków do oczyszczalni. 

 

Przewodniczący Rady - Dziękuję bardzo Panu Przewodniczącemu. Bardzo proszę o zabranie 

głosu nad tą uchwałą jeszcze Wysoką Radę. 

 

Tadeusz Gumienny – Ta kwota 277 tys. to jest dotacja teraźniejsza czy ogółem? To co już jest? 

 

Tomasz Źrebiec – To jest kwota, która będzie obowiązywać w przyszłym roku, jaką Gmina 

przekaże do Zakładu Komunalnego. 

 

Przewodniczący Rady – Tak, 277 tysięcy. 

 



Tadeusz Gumienny – To jest ta kwota stała? 

 

Tomasz Źrebiec – To nie jest kwota stała, ponieważ w zależności od ilości ścieków. Tyle założył 

Zakład Komunalny, że tyle przyjmie ścieków i to jest kwota, jaką poniesie Urząd Gminy 

i przekaże do Zakładu Komunalnego. 

 

Przewodniczący Rady – Aby stawka za ścieki nie uległa zmianie. Bardzo proszę Pana Wójta 

o zabranie głosu. 

 

Wójt Gminy - Szanowni Państwo, Tak jak mówi Pan Przewodniczący Komisji i Pan 

Przewodniczący Rady, jest to stawka, którą w tej chwili podnosimy, aby utrzymać opłaty na tym 

poziomie obecnym, na którym obecnie są ścieki, aby mieszkańcy nie musieli więcej płacić 

za ścieki. 

 

Przewodniczący Rady - Dziękuję bardzo Panu Wójtowi. Czy są jeszcze pytania w związku z tą 

uchwałą? Wysoka Rado, to było szerzej dyskutowane na wczorajszej Komisji. Był obecny 

kierownik Zakładu Komunalnego i Radni to w większości przedyskutowali i wiedzą na czym 

ta dopłata polega. Jeszcze w tym momencie nie jest tak duża, aby stawki podnosić, a zobaczymy 

po taryfie przyszłorocznej, jak te stawki wtedy się będą przedstawiać. To na razie tylko gdybanie, 

nie wiemy jak to będzie się przedstawiało. Czy jeszcze ktoś chciałby zabrać głos? Bardzo proszę. 

Przechodzimy do głosowania nad uchwałą w sprawie dopłaty do jednego m3 ścieków w 2021 

roku. Bardzo proszę. Kto jest za podjęciem uchwały? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Po przed prowadzonym głosowaniu stwierdzam, że na 14 Radnych, którzy wzięli udział 

w głosowaniu, wszyscy opowiedzieli się za przyjęcie uchwały, zatem uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

(Imienny wykaz głosowań Radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działki 

nr ewid. 1619/81 położonej w miejscowości Osiek Jasielski 

 

Przewodniczący Rady - Punkt dziesiąty porządku obrad XXV Sesji Rady Gminy w Osieku 

Jasielskim – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie część działki 

nr ewid. 1619/81 położonej w miejscowości Osiek Jasielski – druk 154 do dzisiejszego 

porządku obrad. Może pokrótce Pan Wójt tutaj wyjaśni zasadę przyjęcia tej uchwały. 

 

Wójt Gminy – Szanowni Państwo Radni, jest to uchwała o wyrażenie zgody na dzierżawę 

działki. To jest działka w rejonie budowanego punktu selektywnej zbiórki odpadów 

komunalnych, z tyłu. Zwrócili się do nas panowie czy byłaby możliwość wydzierżawienia tych 

działek. Chodzi o wydzierżawienie działek pod farmę fotowoltaiczną. Kierownik GPRiOŚ 

wskazał takie możliwe do wydzierżawienia obszary, z tym że nie było to procedowane 

na zebraniu wiejskim. Także, tak czy inaczej, jeżeli Państwo podejmiecie zgodę 

na wydzierżawienie i tak będziemy czekać na opinię zebrania wiejskiego. Puścimy to jeszcze 

na zebranie wiejskie. W tej chwili jest to sytuacja taka, że w czasie pandemii zobaczymy jak 

i kiedy będzie można takie zebranie też przeprowadzić, ale tak jak mówię, będziemy czekać 

na opinię. Myślę. że mieszkańcy wcześniej takie zgody nam udzielali na wydzierżawienia, 



tak jak w poprzednich przypadkach są to kwoty w tej chwili opiewające ok. 10 000 zł na hektar 

na rok za dzierżawę takich gruntów. 

 

Przewodniczący Rady – Dziękuję bardzo Panu Wójtowi. Procedura jest wyjaśniona. Muszę 

nadmienić, że jest to dzierżawa, a nie sprzedaż działki, dlatego można spokojnie poczekać 

jeszcze na opinię zebrania wiejskiego, tak jak Pan Wójt przedstawił. Zobaczymy jaka będzie 

opinia. Wówczas będzie można przystąpić do zawarcia umowy dzierżawy. Bardzo proszę, 

Przewodniczący Komisji Budżetowej. 

 

Tomasz Źrebiec – Mam pytanie Panie Wójcie. Tam są w części, trochę z boku w stronę drogi 

wydzielone działki budowlane. Tu jest napisane, że wydzierżawimy to na 28 lat. Czy w związku 

z tym przez 28 lat nie będziemy mogli podzielić tej działki na działki budowlane. Czy ona 

mogłaby być na działki budowlane? 

 

Wójt Gminy – Ona jest jako inwestycyjna. To jest bardziej w głąb, zachaszczone w tej chwili 

działki, tak jak wiemy. Nie wiem czy za punktem zbiórki odpadów selektywnych, za tą byłą 

mleczarnią, czy tam z tyłu w tym lesie mogłoby być to przeznaczone na działki budowlane. Nie 

wiem. Tak jak mówię, jeżeli Państwo podejmiecie dzisiaj taką uchwałę i tak będziemy czekać 

na opinię zebrania wiejskiego. Jak mieszkańcy nam taką opinię pozytywną wydadzą, wówczas 

będziemy przystępować do dalszej procedury. Jeżeli nie będzie opinii to jej po prostu nie 

puścimy. 

 

Przewodniczący Rady – Dziękuję bardzo Panu Wójtowi. Czy są jeszcze jakieś pytania?  

Jeśli nie ma pytań, to przystępujemy do głosowania w sprawie zgody na wydzierżawienie części 

działki numer ewid. 1619/81 położonej miejscowości Osiek Jasielski. Bardzo proszę o zajęcie 

stanowiska. Kto jest za przyjęciem uchwały? Kto jest przeciw? To się wstrzymał? Dziękuję 

bardzo. Po przeprowadzonym głosowaniu stwierdzam, że na 14 Radnych, którzy wzięli udział 

w głosowaniu, 12 Radnych opowiedziało się za przyjęciem uchwały, do 2 głosów 

wstrzymujących, zatem uchwała została podjęta. 

(Imienny wykaz głosowań Radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania wstępnych miejsc lokalizacji nowych 

przystanków komunikacyjnych przy drodze powiatowej nr 1879R 

 

Przewodniczący Rady – Punkt 11 w porządku obrad dzisiejszej Sesji to jest podjęcie uchwały 

w sprawie wskazania wstępnych  miejsc lokalizacji nowych przystanków komunikacyjny 

przy drodze powiatowej nr 1879R. Bardzo proszę Pana Wójta aby na ten temat powiedział 

więcej. 

 

Wójt Gminy – Szanowni Państwo, chodzi o przystanek w miejscowości Pielgrzymka, tak jak 

widzicie na załączonym załączniku, na mapce. Jest to przystanek jadąc od Pielgrzymki kierunku 

Zawadki za rzeką Kłopotnicą, za mostem. Tam jest kilka budynków i tam właśnie mieszkańcy 

zwracali się o to, aby w tamtym miejscu zlokalizować przystanek, dlatego tą uchwałą 

wychodzimy na Sesję i prosimy o poparcie tego, aby ten przystanek mógł być tam 

zlokalizowany. 



 

Przewodniczący Rady – Bardzo proszę Wysoką Radę o zabranie głosu w sprawie tej uchwały. 

Sprawa dość oczywista. Procedura musi być wszczęta uchwałą Rady Gminy, tak to zostało też 

zrobione na dzisiejszej Sesji.  

Zatem przechodzę do głosowania nad uchwałą. Kto jest za przyjęciem uchwały? Kto jest 

przeciw? Kto się wstrzymał? Po przeprowadzonym głosowaniu stwierdzam, że uchwała została 

przyjęta jednogłośnie. 14 Radnych opowiedziało się za przyjęcie uchwały. 

(Imienny wykaz głosowań Radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych 

 

Przewodniczący Rady – Przechodzimy do punktu 12 porządku obrad – podjęcia uchwały 

w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. Jest to druk 156 do dzisiejszego 

porządku obrad. Jak można z projektu uchwały wywnioskować w paragrafie pierwszym 

postanawia się zaliczyć drogę położoną na nieruchomości oznaczonej jako działka ewidencyjna 

nr 897/2 obręb Osiek Jasielski do kategorii dróg gminnych. Bardzo proszę Pana Wójta o krótkie 

wyjaśnienie. 

 

Wójt Gminy – Szanowni Państwo, tak jak w załączniku, tak jak Pan Przewodniczący 

powiedział, mamy pokazaną tę drogę. Jest to droga w Osieku Jasielskim, wyjeżdżając w kierunku 

Samoklęsk, na zakręcie 90 stopni w prawo. Ta droga była podana ostatnio do Funduszu Dróg 

Samorządowych. nie uzyskała oceny, ponieważ nie jest drogą publiczną, dlatego też zmieniamy 

kategorię tej drogi. W przyszłości będziemy próbować ją gdzieś wrzucić w jakiś program. To 

jest podyktowane tym właśnie, że w tym roku zgłosiliśmy wniosek i ta droga nam wypadła. 

Została nam jedna droga, znaczy właściwie trzy drogi w miejscowości Mrukowa, te drogi 

na dzień dzisiejszy zostały zgłoszone do Funduszu Dróg Samorządowych. 

 

Przewodniczący Rady – Dziękuję Panu Wójtowi. Jak Radni pamiętają, Radni kilku kadencji, 

że cały czas ten zabieg jednak sukcesywnie się odbywa i te kategorie dróg zostają zmienione, 

bo musi być zmiana, gdy aplikujemy o jakieś pieniądze zewnętrzne na remont dróg. Musi być 

kategoria drogi gminnej, nie ma innego wyjścia. Robi się to cały czas, jednak jeszcze tych dróg, 

które muszą kategorię uzyskać, zostało trochę. Bardzo proszę o zabranie głosu w związku z tą 

uchwałą.  

Jeśli nie ma chętnych to przechodzimy do głosowania nad uchwałą w sprawie zaliczenia drogi 

do kategorii dróg gminnych. Kto jest za przyjęciem uchwały? To jest przeciw? Kto się 

wstrzymał? 

(Imienny wykaz głosowań Radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania Piątej Zmiany 

Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Osiek 

Jasielski 

 

Przewodniczący Rady – Przechodzimy do uchwały wprowadzonej do porządku obrad 

przez Pana Wójta, mianowicie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Piątej Zmiany 

Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Osiek 



Jasielski. Przed wprowadzeniem już krótko Pan Wójt tę uchwałę omówił, w związku z tym czy 

są jakieś pytania? Jeśli nie ma pytań ze strony Wysokiej Rady przechodzimy do głosowania. 

Kto jest za przyjęciem uchwały? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Uchwała również 

przyjęta jednogłośnie. 

(Imienny wykaz głosowań Radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XV/99/2019 Rady Gminy Osiek 

Jasielski z dnia 30 grudnia 2019 r. w sprawie budżetu Gminy Osiek Jasielski na rok 2020. 

 

Przewodniczący Rady – Ostatnia uchwała dzisiejszego w porządku obrad dotyczy zmian 

budżetowych na bieżący rok. Tak jak wspomniałem wcześniej odbyła się Komisja Budżetowa 

w dniu wczorajszym. Bardzo proszę o opinię do zmian Pana Przewodniczącego Tomasza 

Źrebca. 

 

Tomasz Źrebiec – Komisja Budżetowa na posiedzeniu przeanalizowała zaproponowane 

zmiany i jednogłośnie wydała pozytywną opinię w sprawie tych zmian. 

 

Przewodniczący Rady – Dziękuję bardzo Panu Przewodniczącemu. Zmiany są dość 

niewielkie. Jeśli są jakieś pytania to bardzo proszę. Na pewno Pani Skarbnik służy pomocą. 

Jeśli nie ma pytań, to przechodzimy do głosowania nad zmianami w budżecie na bieżący rok. 

Kto jest za przyjęciem uchwały Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Uchwała dotycząca zmian 

w budżecie na bieżący rok została przyjęta jednogłośnie. 

(Imienny wykaz głosowań Radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 13 Informacja Wójta z wykonania uchwał podjętych na poprzedniej Sesji 

oraz z realizacji prac w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady - Bardzo proszę Pana Wójta o informację z wykonanie uchwał 

przyjętych na poprzedniej sesji oraz realizacji prac w okresie międzysesyjnym.  

 

Wójt Gminy – Szanowni Państwo Radni, Panie Przewodniczący, uchwały zostały przekazane 

do realizacji. Natomiast w okresie międzysesyjnym między innymi, z takich ważniejszych 

spraw, złożyliśmy korektę wniosku, który był składany na 24 mln zł na budowę sieci 

kanalizacyjnej w naszych miejscowościach wraz z rozbudową oczyszczalni. Ograniczyliśmy 

wnioskowaną kwotę do 6 mln 250 tys. zł i to jest kwota na rozbudowę oczyszczalni ścieków, 

ponieważ z informacji, jakie uzyskaliśmy, wiemy, że ta kwota, która była złożona nie uzyska 

akceptacji. Próbujemy teraz aplikować o mniejszą kwotę. Zobaczymy co to z tego będzie, jak 

ten wniosek zostanie oceniony. 

Z innych prac, to tak jak widzicie tutaj, na chwilę obecną prowadzimy remont budynku Gminy, 

czyli wymianę pokrycia dachowego. Najpierw był pomysł, żeby to odnowić, wymalować, ale 

jak sprawdzili majstrowie jak to wygląda, to nie nadaje się ta blacha już do pomalowania, 

ponieważ wszystko jest już zgnite, rynny są zgnite i leje się nam do środka. Wymieniamy 

pokrycie dachowe, firma w tej chwili pracuje. Myślę, że jeśli pogoda będzie sprzyjać to 

z półtorej tygodnia i będzie to wykonane.  



W okresie międzysesyjnym również z takich mniejszych robót to Zakład Komunalny wykonał 

zarurowanie rowu w miejscowości Mrukowa na odcinku 80 m. Wykonujemy też projekty 

na budowę chodnika w miejscowości Mrukowa, właśnie na tym odcinku, tylko to już na 

odcinku większym około 200 m i w Osieku wykonujemy projekt na chodnik od drogi 

powiatowej i przy drodze powiatowej w kierunku Załęża, czyli jakbyśmy skręcali na Załęże w 

lewo od tego skrzyżowania i to jest w granicach około 500 m.  

Odbył się też przetarg na śmieci. Będziemy go musieli unieważnić, ponieważ kwota, która 

została na przetargu uzyskana jest zbyt wysoka. Brakuje nam 24 tys. do tej kwoty, która 

na przetargu została złożona. Wobec tego będziemy unieważniać przetarg i będziemy jeszcze 

raz go ogłaszać. Startowała tylko jedna firma, ta obecna, która też te śmieci nam zbiera. Jeżeli 

są jakieś pytania, to bardzo proszę. 

 

Przewodniczący Rady – Bardzo proszę Wysoką Radę o pytania co do sprawozdania Wójta 

z okresu międzysesyjnego. 

Nie zadano pytań. 

 

Ad. 15. Interpelacje radnych 

 

Przewodniczący Rady – Jeśli nie ma pytań to przechodzimy do kolejnego punktu - interpelacje 

radnych. Czy są takie, bardzo proszę. 

Nie zgłoszono interpelacji. 

 

Ad. 16. Wolne wnioski i zapytania 

 

Przewodniczący Rady – Czas na wolne wnioski i zapytania. Wysoka Rado, mamy informację 

od Naczelnika Urzędu Skarbowego w Jaśle o nieprawidłowościach w naszych oświadczeniach 

majątkowych. Są to jakieś niewielkie uwagi, ale bardzo bym prosił, aby te uwagi w najbliższym 

czasie były naniesione na oświadczenia majątkowe. Pani Joanna Banach w biurze obsługi Rady 

służy pomocą. Można podejść w każdej chwili, ewentualnie telefonicznie umówić się i te 

konieczne wyjaśnienia w oświadczeniach majątkowych nanieść, bo też musimy pewnie odesłać 

to do Naczelnika Urzędu Skarbowego w Jaśle. Chyba nikomu nie udało się mieć takich 

niewielkich wyjaśnień, ale są one naprawdę nieistotne, bardzo takie oczywiste i te zmiany trzeba 

donieść. 

Bardzo proszę czy ktoś w wolnych wnioskach chciałby zabrać głos. Panie i Panowie Radni, Panie 

i Panowie Sołtysi. Bardzo proszę ewentualnie. 

 

Ad. 17. Zakończenie Sesji 

 

Przewodniczący Rady - Zgodnie z obostrzeniami nasze spotkania ograniczamy do minimum, 

z tego też wynika, że sesja odbywa się w pełnym rygorze sanitarnym, za co dziękuję bardzo 

Radnym. Dziękuję za przybycie Panu Wójtowi i pracownikom Urzędu Gminy. Dziękuję 

szczególnie Radnym i Sołtysom. Na tym kończę XXV Sesję Rady Gminy w Osieku Jasielskim. 

 

Na tym zakończono obrady Sesji. 

 



 

Protokołowała: Joanna Banach-Gancarz 

 


